
Rapport från styrelsemöte den 31 oktober i Nässjö 

 

Några av de punkter som diskuterades på styrelsens möte var: 

Ekonomi: Rapporterades om bolagens ekonomi. De poster som har avvikande högre kostnader än 
budgeterat är främst marknadsföring och försäljning. Rapporterades att bolagen ackumulerat ligger 
över budget men att preliminärt utfall för året ackumulerat kommer bli enligt budget. 

Rapporterades även preliminärt utfall i enlighet med budget för projektet SWB Equestrian Weeks. 

Nya språngrulla: Företaget Parpello kommer att utveckla SWBs nya Språngrulla. Projektet är nu inne i 
mobiliseringsfasen och nästa steg är att börja utveckla och bygga nya Språngrulla. Målet är att gå ut 
med nya Språngrulla i början av mars 2020.  

HNS-projekt, uppdatering: Rapporterades om projekten. Framtidshoppet ligger i fas och de träffar 
som varit under året och den information som kommit in till SWB ska nu utvärderas. Projektet 
Avelsseminarium har sitt andra seminarium den 23 november tillsammans med ASVT och den 24 
november arrangerar SWB en bedömningsledar- och ordförandeträff inom ramen för HNS-projektet 
Regional Samverkan. 

Regelverk och revision, Swede Horse: Diskuterades ny process för översyn av regelverket för 
Breeders Trophy. Diskuterades att de treåriga gångartshästarna ska dömas av SWB-domare. 
Domarutskottet ska till nästa år ta fram ett förslag på domare till 3-årsklassen och beslut ska tas i 
styrelsen. 

Sto- och unghästutskottet ska till nästa år ta fram ett förslag på visningsprogram för de 3-åriga 
gångartshästarna, beslut tas i styrelsen.   

SWBs Elitauktioner: Rapporterades att SWB har fått positiv respons med att ha en gångarts- och en 
hoppauktion. Båda auktionerna höll höga snittpriser på dryga 138 000 kr resp. 122 000 kr. 

Beslutade styrelsen att gå vidare med Online-auktionen av avelsston och unghästar den 10 
december. 

 


